
 

 

Tack till er alla för att ni är här i dag. Jag vet hur mycket det betyder för människor 

i Israel som har genomlidit det värsta terrorattentatet på flera generationer.  

Jag är stolt över att vara här i dag med så många av er. Vår närvaro här – utanför 

Europaparlamentet – är betydelsefull. Vår sammankomst på Simone Veil-platsen är 

symbolisk. Vår röst är viktig. Och vårt starka ställningstagande mot terrorism är avgörande.  

Den 7 oktober kommer att gå till historien som en global skändlighet. Världen har bevittnat 

hur judar mördats bara för att de var judar. Igen. I Israel.  

Vi är här tillsammans med Europeiska rådets ordförande, Europeiska kommissionens 

ordförande och alla er – som en enda person – för att uttrycka vår solidaritet, för att fördöma 

de avskyvärda terrorhandlingarna och morden och för att kräva att de som tagits som gisslan 

omedelbart släpps fria.  

Europa står redo att förhandla fram lösningar, men jag har sagt det förr och det förtjänar att 

upprepas – det finns inget som ursäktar terrorism.  

Hamas är en terrororganisation. Den representerar inte det palestinska folkets legitima 

strävanden. Den erbjuder inga lösningar. Den erbjuder blodspillan.  

Det hjälper att tala klarspråk. Den 7 oktober mördade Hamas över tusen oskyldiga bebisar, 

barn, kvinnor och män och håller fortfarande närmare hundra som gisslan. De öppnade eld 

mot hundratals ungdomar på ett musikevenemang och dödade urskillningslöst – däribland 

även EU-medborgare. De förde bort unga flickor och pojkar. De tog åldringar som överlevt 

förintelsen och släpade dem ut ur deras hem. De drog genom gatorna och visade upp döda 

som troféer. 

Det är inte läge att relativisera. Vi måste vara tydliga med vad vi talar om: Detta är terror 

i dess allra värsta form.  

Ambassadör Regev, tack för att du är här i dag. Detta är Europa. Vi står vid er sida. 

Och nu vill jag be er alla att iaktta en stunds tystnad för att hedra minnet av offren. 


